绿色发展让世界更美好 Green development makes a better world





THE 4TH WORLD GREEN DEVELOPMENT INVESTMENT AND TRADE EXPO

中国·江西 JIANGXI, CHINA 2016年11月25-28日 NOVEMBER 25-28, 2016

割 INVITATION

大会组委会

电话:+0086-791-86246273 邮箱:wgdexpo@163.com Organizing Committee

Tel: +0086-791-86246273 E-mail: wgdexpo@163.com



尊敬的

先生/女士:

为促进绿色发展、循环发展、低碳发展,加快转变经济发展方式,由江西省人民政府主办的第四届世界绿色发展投资贸易博览会将于2016年11月25日-28日在江西省南昌市召开。

本次博览会以"创新、协调、绿色、开放、共享"五大发展理念为引领,以"**绿色发展让世界更美好**"为主题,通过论坛研讨、展览展示、投资合作、贸易促进等方式,研讨世界绿色发展新趋势、共享全球绿色投资贸易新机遇、探索国际生态合作新途径、传递中国绿色发展新理念、展示美丽中国"江西样板"新成果。大会将邀请国家领导人、国家有关部委负责人;国(境)外政要、驻华使节、国际组织代表;国内外重要商协会负责人、知名企业家及专家学者等出席。

我们诚挚邀请您莅临第四届世界绿色发展投资贸易博览会,我们将热情做好各项服务工作。

谨此奉邀!

第四届世界绿色发展投资贸易博览会组委会

Dear Mr/Ms.	:

To promote the green, circular, and low-carbon development and accelerate the change of economic growth mode, The 4th World Green Development Investment and Trade Expo will be held on November 25-28, 2016 in Nanchang City, Jiangxi Province, China. Sponsored by Jiangxi Provincial People's Government, the expo will focus on the leading concept of "Innovative, Coordinated, Green, Open and Shared" development. With the theme of "**Green development makes a better world** " and through the ways of seminar and conference, exhibition display, investment cooperation, trade promotion, etc., the Expo will discuss new trend of world green development, share new opportunity of world green investment and trade, explore new ways of international ecological cooperation, express the new concept of green development in China and show Wild China to the world through presenting the latest achievement of Jiangxi Province.

State leaders, head of relevant ministries, ambassadors sited in China, senior politicians from overseas, head of international organizations, well-known entrepreneurs and famous experts & scholars from all over the world will be invited to attend the Expo. Sincerely invite you to participate in the Expo!

Organizing Committee

第四届世界绿色发展投资贸易博览会

The 4th World Green Development Investment and Trade Expo

主要活动安排

Main Events

时间:2016年11月25至28日

地点:江西省南昌市 主会场:江西前湖迎宾馆

展览场地:南昌绿地国际博览中心 Date: November 25-28, 2016

Place: Nanchang City, Jiangxi Province, China

Conference Center: Jiangxi Qianhu State Guesthouse Hotel Nanchang Exhibition Center: Nanchang Greenland International Expo Center

重大活动 Major Events

世界绿色发展高峰论坛

The World Green Development Summit

专题活动 Thematic Events

江西省与跨国公司合作恳谈会

Seminar on Cooperation between MNCs and Jiangxi Enterprises

♦ 全球赣商大会

: 2016 7 12()~7

Global Jiangxi Entrepreneurs Conference

◆ 东盟国家科技合作对接会

ASEAN Regional Scientific and Technological Cooperation Seminar

♦ "一带一路"国际产能合作会

"Belt and Road" International Production Capacity Cooperation Conference

♦ "南昌光谷"发展大会

Nanchang Optical Valley Development Conference

♦ 2016年中国再生资源创新发展大会

2016 China Renewable Resources Innovation & Development Conference

◆ 江西省现代服务业发展合作恳谈会

Seminar on Jiangxi Modern Service Industry Development Cooperation

03、展览展示 Exhibition Areas

(一) 生态江西区: Ecological Jiangxi Area

(二)国际交流区: International Communication Area

(三)低碳循环区: Low Carbon and Circular Area

(四)新型能源区: New Energy Area

(五)智能工业区: Intelligent Industry Area





第四届世界绿色发展投资贸易博览会

THE 4TH WORLD GREEN DEVELOPMENT INVESTMENT AND TRADE EXPO

Confirmation of Participation ન્દર્જ્⊹\

请将此回执以邮件或传	真发送至第四届世界绿	色发展投资贸易博览会	组委会		
电话: +0086-0791	联系人	:			
传真: +0086-0791					
参观预登记: www.wg	dexpo.cn/visit				
Please fax or email the Operation Development Investmer Tel: +0086-791-	nt and Trade Expo	anizing Committee of the	4 th World Green		
Fax: +0086-791	E-mail:				
Pre-registration: www.v	vgdexpo.cn/visit				
单位 Company					
地址 Add					
 电话 Tel 					
传真 Fax					
参会代表 Participant					
姓名Name	职务 Title	电话 Telephone	电子邮箱 Email		
-6	e a are	17			
	签名 Signature	日期	Date:		